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Z A P I S N I K  

sa XVI. sjednice Županijske skupštine Ličko-senjske županije, 

održane 26. listopada 2023. godine, s početkom u 12,00 sati  
 

 Predsjednik Skupštine Marijan Kustić u 12,00 sati otvorio je XVI. sjednicu Županijske skupštine, 
zatim pozdravio članove Skupštine, Župana Ernesta Petrya, Zamjenika župana Milana Uzelca, 
ravnatelja Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije Luku Matijevića, ravnateljicu JU za 
zaštitu i očuvanje prirode Ličko-senjske županije Tomislavu Maratović Jurković kao izvjestitelje te 
pročelnike stručnih službi, predstavnike medija i ostale nazočne. 
 

Predsjednik Skupštine je utvrdio da je od 29 članova, na početku XVI. sjednice nazočan 21 član i 
da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Tijekom sjednice bilo je nazočno od 21 do 22 člana Skupštine. 
 

Sjednici su nazočni članovi Županijske skupštine: 

Tomislav Biondić, Ivan Bižanović, Josip Brozičević, Ante Dabo, Milorad Delić, Vlatka Devčić – 
Stilinović, Mirjana Đević, Zlatko Fumić, Milan Knežević, Berislav Kostelac, Marijan Kustić, Milan 
Mataija, Darko Milinović, Ivana Prpić, Ivica Radošević, Vlatka Ružić, Tihomir Starčević, Margareta 
Škunca - Čepulo, Branislav Šutić, Martina Tenđera, Krunoslav Tomljanović i Danijel Tušak. 

 
Sjednici nisu nazočni članovi Županijske skupštine:  

Robert Lilion, Ana Manjerović – ispričala se, Željko Nekić, Marko Prpić  - ispričao se, Sanja 

Rukavina, Sandra Šarić Samaržija i Tomislav Zrinski – ispričao se. 
 
Sjednici Županijske skupštine su nazočni i: Ernest Petry – Župan Ličko-senjske županije, 

Milan Uzelac – Zamjenik župana, Vesna Stručić – p.o. pročelnica Upravnog odjela za poslove 
Župana, Županijske skupštine te odnosa s javnošću Ličko-senjske županije, Mira Jurišić - pročelnica 
Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Gordana Pađen – pročelnica Upravnog 
odjela za pravne i opće poslove te ljudske potencijale, Dubravka Rukavina - pročelnica Upravnog 
odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju i mlade te stambeno  zbrinjavanje, Ana 
Rukavina Stilinović - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet, 
Valentina Zdunić -  pročelnica Upravnog odjela za školstvo, sport i kulturu, Marijana Lulić - 
pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu i turizam, Luka Matijević – ravnatelj Županijske 
uprave za ceste Ličko-senjske županije, Tomislava Maratović Jurković - ravnateljica JU za zaštitu i 
očuvanje prirode Ličko-senjske županije, Željka Rukavina - službenica Upravnog odjela za pravne i 
opće poslove te ljudske potencijale te Nikola Došen, Mandica Rukavina, Antonija Matić, Petra 
Uzelac Mataić i Katica Milinković - službenici Upravnog odjela za poslove Župana, Županijske 
skupštine te odnosa s javnošću.  

 
Predsjednik Skupštine je otvorio aktualni sat, a pitanja su najavili D. Tušak, J. Brozičević u ime 

Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, I. Radošević u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS, T. Biondić u ime Kluba 

HDZ-HSS-HSU-HBS, A. Dabo, D. Milinović i I. Bižanović. 
 
D. Tušak je istakao da je njegovo prvo pitanje vezano uz regionalni razvoj. Župan se trudi da 

nas kroz medije izvijesti o raznim projektima koji su u tijeku, međutim u zadnje vrijeme nije ništa 

čuo o projektu Centar za brdsko-planinsku poljoprivredu. Zamolio je Župana da ih uputi u 

aktivnosti u svezi ovog projekta, je li neki dio projekta prijavljen na neki od natječaja i ako je u kojoj 

je fazi? 

Drugo pitanje je vezano za socijalnu skrb. Metaforički se izrazivši naveo je da svi koji prate 

nogomet i navijaju za određeni klub i reprezentaciju u zadnje vrijeme nemaju nekog razloga za 

veselje. Izgubi se nekoliko utakmica i dođe do nezadovoljstva i priča o smjeni, a kada se uključe i 

mediji jasno je kako je trener već bivši. To se dogodilo Bišćanu i Leki te se nada da istim smjerom 

neće ići i Dalić jer još uvijek vjerujemo u njega i da će na kraju sve ispasti dobro. Vjerujemo mu jer 

postoji kontinuitet rada, komunikacija sa igračima i sustav igre. 
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Istakao je da bi postavio pitanje Županu u svezi jednog kluba koji odavno ne igra dobro i koji 

tone, a zove se Dom za starije osobe. Prošli trener je zasluženo smijenjen zbog financijskih dubioza u 

koje je doveo klub. Dovedena je nova trenerica kojoj je zadatak bio stabilizirati financije, uspostaviti 

sustav i dovesti nove igrače kako bi klub konačno zaigrao dobro pa da korisnici, igrači i uprava 

budu zadovoljni. Nažalost, nakon godinu i pol dana vidimo da nema ništa od toga. Nije 

uspostavljen sustav igre, nema dovoljno novih igrača, oni koji igraju ne mogu sami, a neki čak i 

glume da su ozlijeđeni. Sadašnja trenerica, odnosno ravnateljica nema kvalitetnu komunikaciju sa 

igračima, odnosno zaposlenicima, niti sa upravom, odnosno osnivačem. Uključili su se i mediji od 

kojih čujemo razne priče koje ne dolikuju jednoj županijskoj ustanovi, a to su prije svega priče o 

neadekvatnoj skrbi prema korisnicima. 

Korisnici su naše bake i djedovi, očevi i majke i oni zaslužuju dostojanstveno provesti svoju 

zlatnu dob. 

Unatoč rezultatima i dalje misli da su Bišćan i Leko kvalitetni treneri ali jednostavno nisu 

ispunili očekivanja. Unatoč kompetencijama i hrabrosti ravnateljice vidimo da jednostavno ne ide. 

Zanima ga što su Župan i Upravno vijeće učinili po pitanju Doma u ova tri mjeseca od zadnje 

sjednice i kako će se ovaj klub maknuti sa dna ljestvice? 

Na kraju je uputio prijedlog iz područja ekologije. Svijet je odavno zagazio u digitalno doba, 

najavljen je i projekt digitalizacije Županije, a oni i dalje dobivaju materijale u pisanom obliku, za što 

misli da nema potrebe. Smatra da su svi dovoljno informatički pismeni da se za sjednice mogu 

pripremiti čitajući dokumentaciju sa pametnih uređaja. 

Prebrojao je 460 listova dokumentacije za današnju sjednicu, što za 29 članica i članova 

Skupštine iznosi preko 13 000 listova.  Ako se uzme da ispis jedne stranice, računajući trošak tonera 

i papira, iznosi 2,5 centa, onda je dokumentacija za današnju sjednicu koštala minimalno 333 eura i 

to bez poštarine za 65 kg papira, a da ne govori o nepotrebnom opterećenju županijskih službenica. 

Predložio je da učine simbolične korake prema digitalizaciji Županije i ekološkoj održivosti u 

ovom zelenom srcu Hrvatske i Europe. 

Na kraju je čestitao svima koji su bili uključeni u organizaciju ovogodišnje «Jeseni u Lici». Iz 

godine u godinu manifestacija je sve bolja i privlači sve više posjetitelja, što rezultira zadovoljstvom 

naših poljoprivrednika, od kojih neki i sav svoj godišnji urod prodaju u ta tri dana. 

Župan se zahvalio u osobno ime i svih zaposlenika Županije, LIRA-e i ostalih koji su 

učestvovali u organizaciji «Jeseni u Lici». Nada se da su zadovoljili potrebe poduzetnika i da smo 

dobili dodatne sadržaje. Na ispravnom su putu gledajući vrednovanje naših vrijednih ljudi koji se 

bave poljoprivredom, stočarstvom ili bilo kojim drugim segmentom. 

Što se tiče Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu, istakao je da će navesti sve što su 

poduzeli i u kojoj smo fazi realizacije. Ličko-senjska županija je sjedište brdsko-planinskog prostora 

u RH koja je posebnim zakonom regulirala specifičnost takvog prostora te jasno definirala otežane 

uvjete življenja i gospodarenja na brdsko-planinskim područjima. Brdsko-planinska područja na 

području RH protežu se na 15 županija i 89 jedinica lokalne samouprave. Obzirom da je usmjerenje 

Vlade RH preciznija podrška rješavanju problematike na tim područjima, možemo reći da su u 

najavi različite mjere podrške i rješavanja problema. Kroz razvoj Centra za razvoj brdsko-planinske 

poljoprivrede i stočarstva cilj je da se Ličko-senjska županija pozicionira kao središte, ne samo u RH, 

nego i u ovom dijelu EU. 

Kao što je i ranije prezentirano postoji sedam modula, brdsko-planinska poljoprivreda i biljna 

proizvodnja, izvorne i ugrožene pasmine animalna proizvodnja, pametna sela, kulinarstvo i 

gastronomija, logističko-distribucijski centar, sajamski centar te obnovljivi izvori energije.  

Cilj navedenog projekta je revitalizacija ruralnog prostora i kreiranje preduvjeta za unapređenje 

života i životnih standarda stanovnika brdsko-planinskog područja u RH. Primarni zadatak Centra 

je odmaknuti ovisnost stanovništva o potporama te razvijati razne module dodatne ekonomske 

vrijednosti nastale na poljoprivredi i stočarstvu.  
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Do sada je izrađena projektna dokumentacija za podcentar za izvorne i ugrožene pasmine koje 

se financiraju iz sredstava Ministarstva poljoprivrede i Ličko-senjske županije. Ukupna vrijednost 

ugovora je 430.000,00 kuna, budući se prilikom izrade projektne dokumentacije plaćalo u kunama. 

Izrađen je idejni projekt, Studija izvedivosti, tržišna analiza te je ugovorena izrada idejnih rješenja i 

za ostalih šest modula. U pripremi projektne dokumentacije za proglašenje projekta strateškim 

projektom RH zatražena je izmjena Prostornog plana Grada Gospića radi stvaranja uvjeta za 

ishodovanje građevinske dokumentacije, a ujedno je u tijeku postupak ocjene o potrebi procjene 

utjecaja izmjena Plana na okoliš i gradska služba provodi taj postupak. Možemo reći da smo u 

poodmakloj pripremnoj fazi i uskoro se može očekivati nastavak projektne dokumentacije i 

ishodovanja dozvola. Po procjeni, kada se bude mijenjala prostorno-planska dokumentacija Grada 

Gospića, u toj fazi ćemo moći realizirati prvi od sedam modula. 

Što se tiče Doma za starije osobe, Župan je istakao da se slaže sa svime što je rekao D. Tušak. 

Komunikacija je loša, neke stvari se moraju mijenjati i ako netko loše igra neće više biti u timu, ne u 

timu HDZ-a ili Župana, nego u timu građana Županije. Svima nam je u interesu da sve županijske 

ustanove dobro funkcioniraju i do ovog trenutka nisu napravljeni očekivani pomaci. 

Iz medija je saznao za određene medijske tekstove i audio zapise.  

Što se tiče Upravnog vijeća, Župan ga je pohvalio jer se sastaje dva puta tjedno i iziskuju 

dodatni trud kako bi Dom profunkcionirao, međutim očito je da svojim smjernicama nisu uspjeli 

utjecati na ravnateljicu kako bi se stvari posložile. Zatražili su reviziju poslovanja i inspekcijske 

nadzore i želi da svi budu upoznati sa situacijom u Domu. U ime Županije u više navrata su slali 

dopise prema resornom ministarstvu i Ministarstvu financija kako bi se preuzeli dugovi i sanirala 

nova dugovanja. 

Jedan od najvećih problema je taj što je od 367 korisnika 100-njak smješteno preko Centra za 

socijalnu skrb. Sredstva koja država plaća za njihov smještaj nisu dostatna za održavanje Doma. 

Komercijalna usluga za 265 štićenika je puno povoljnija i upućen je dopis resornom ministarstvu da 

se ta sredstva povećaju, budući po štićeniku gubimo 350 do 400,00 eura na mjesečnoj razini. 

Što se tiče odnosa ravnateljice, Upravnog vijeća i njega kao Župana, Župan je istakao da nije 

zadovoljan. Kada se izvrši revizija i analize poduzet će se adekvatne odluke. 

Što se tiče slanja materijala u digitalnom obliku, slaže se sa prijedlogom D. Tušaka. Najavio je 

digitalizaciju buduće vijećnice Ličko-senjske županije, koja je u ovom trenutku u fazi uređenja i koja 

će se nalaziti u prostorijama potkrovlja Razvojnog centra. Imati će cjelokupnu tehničku i 

informatičku opremu, kako bi članice i članovi Skupštine mogli pratiti sjednice u digitalnom obliku. 

Svaki vijećnik će imati svoj laptop i preko USB-a dostavljene točke dnevnog reda, imati će i 

produkciju preko velikog LED ekrana i na taj način će se olakšati rad Skupštine. 

Završetak radova i implementaciju tih uređaja možemo očekivati u naredna dva do tri mjeseca. 

Grubi građevinski radovi su završeni i u ovom trenutku se provodi postupak nabave namještaja i 

informatičke opreme. 

Župan je zadužio Gordanu Pađen, pročelnicu Upravnog odjela za pravne i opće poslove te 

ljudske potencijale da kontaktira sve članice i članove Skupštine kao bi se izjasnili ima li potrebe da 

im se dokumentacija šalje pisanim putem ili je dovoljno samo u digitalnom obliku. Ako tko bude 

želio materijali će mu se slati poštom, a ostalim vijećnicima će se slati digitalnim putem. 

Predsjednik Skupštine se također složio da se članovi Skupštine očituju u svezi dostave 

materijala, budući se u Novalji znalo desiti da materijali stignu i pet dana nakon sjednice. 
J. Brozičević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je Župan već dijelom odgovorio na 

njegovo pitanje koje se odnosi na radove, opremanje i ulaganje u izgradnju i uređenje Razvojnog 
centra i zamolio je Župana detaljnije informacije o vrijednosti tih radova i izvoru financiranja. 

Župan je odgovorio da su ugovoreni radovi dovršeni 18. listopada 2023. godine i iznose 
82.411,25 eura. Dodatni radovi na uređenju prostorija se procjenjuju na 45.000,00 eura. Vijećnica će 
imati modularni namještaj, tako da će imati mogućnost konferencijske dvorane i organiziranja 
okruglih stolova i većih simpozija. Namještaj će koštati cca 54.470,00 eura, informacijsko-
komunikacijska oprema 27.500,00 eura i audio-video oprema oko 22.000,00 eura. 
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Ukupna vijednost opremanja iznosi oko 104.000,00 eura, dok cjelokupno ulaganje u buduću 
vijećnicu iznosi 231.411,25 eura. 

Preko Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU kroz Program Lika je osigurano 
122.000,00 eura, preko Središnjeg državnog ureda za mlade za formiranje Centra za mlade Ličko-
senjske županije osigurano je 53.089,00 eura, dok će Županija iz izvornog proračuna osigurati 
56.322,25 eura. 

Županija ulaže i u uređenje zgrade Županije, odnosno pročelja, koje je spomenik kulture i za to 
su osigurali 82.861,00 euro, od čega je preko Ministarstva kulture i medija osigurano 53.089,12 eura. 

Što se tiče uređenja parkirališta zgrade sjedišta županije, uloženo je 63.095,80 eura. Postavljene 
su punionice električnih vozila u iznosu od 11.068,65 eura, a izgrađena je i nadstrešnica za zaštitu 
službenih vozila čiji radovi su iznosili 14.118,50 eura. Kupljena su dva električna vozila uz 
sufinanciranje Fonda za energetsku učinkovitost i zaštitu okoliša. Ispod novog asfaltnog sloja 
položene su instalacije za plin te nove elektroinstalacije čiji su radovi u tijeku i za što su osigurana 
sredstva preko Fonda za energetsku učinkovitost i zaštitu okoliša. U tijeku je prva faza ugradnje 
dizalica topline za što je osiguran iznos od 225.996,13 eura. 

I. Radošević je u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS istakao da je njegovo pitanje iz područja 
obrazovanja. Više od desetljeća Ličko-senjska županija nije dodjeljivala stipendije studentima. 
Znamo da je 16. listopada objavljen javni natječaj za dodjelu 17 stipendija deficitarnih zanimanja 
studentima s područja Županije. Budući je isti još uvijek u tijeku, a u međuvremenu je išla i dopuna, 
vjeruje da ima studenata koji nisu upoznati s tim.  

Zamolio je Župana da im pojasni navedeni natječaj, po kojim su kriterijima detektirali koja su to 
deficitarna zanimanja i što će biti sa studentima koji se na vrijeme ne prijave? 

Župan je istakao da je temeljem javnog natječaja 16. listopada pokrenut poziv za prijave 
studenata za stipendije i natječaj je još uvijek u tijeku. Danas je na dnevnom redu dopuna Odluke 
kako bi se studentima u roku od šest mjeseci nakon završetka studija osigurala radna mjesta na 
području Županije. Ukoliko im nakon isteka tih šest mjeseci županijske ustanove na području 
Županije ne pronađu adekvatno radno mjesto sukladno stručnoj spremi smatrat će se slobodnima 
na tržištu rada i neće imati uvjet vraćanja stipendije. Ukoliko odbiju ponuđeno radno mjesto onda 
će morati izvršiti povrat sredstava. 

Što se tiče deficitarnih zanimanja, prepoznali su ih u komunikaciji sa ustanovama kojima je 
Županija osnivač.  Utvrđeno je da će Županija stipendirati po dva studenta medicine, farmacije, 
građevine, prava i logopedije te po jednog studenta matematike, fizike, kemije, socijalnog rada, 
psihologije, veterine i medicinske biokemije.  

Ukoliko se ne jave studenti iz pojedine struke koja je raspisana u natječaju, odlukom Župana 
odabrat će se deficitarna zanimanja iz drugih struka. Postoji veliki interes studenata i nada se da će 
Županija u budućnosti zadržati tu mjeru i da ćemo konstantno na području Županije imati 30-ak 
studenata pod stipendijama, što je dobra mjera za poticanje mladih školovanih ljudi da ostanu u 
Županiji. 

T. Biondić u ime Kluba HDZ-HSS-HSU-HBS je istakao da je Jesen u Lici iza nas i zamolio je 
Župana da ih upozna sa brojčanim pokazateljima same manifestacije. 

Župan je istakao da su ove godine na Trgu Stjepana Radića bila 292 izložbena mjesta i 247 
izlagača, budući su pojedini izlagači imali više izložbenih mjesta. Na stočnom sajmištu u 
Smiljanskoj ulici bilo je 145 izlagača koji su izložili preko 300 grla stoke zajedno sa poljoprivrednom 
mehanizacijom. Neformalne su procjene da je u tri dana kroz ta dva mjesta i Lika fest te Izbor za 
Miss Ličko-senjske županije prošlo preko 30 000 posjetitelja. 

Što se tiče prihodovne strane, od kotizacija je prikupljeno 13.843,00 eura, od sponzorstva 
20.945,00 eura, od donacija Hrvatske turističke zajednice i Ministarstva poljoprivrede 77.150,00 eura, 
dok je Grad Gospić kao suorganizator manifestacije uplatio 10.620 eura. Sve skupa je prihodovano 
122.558,00 eura od ukupnog troška koji je iznosio 230.000,00 eura. Trošak Ličko-senjske županije je 
iznosio 107.442,00 eura i smatra da to nije prevelik iznos s obzirom na to koliko se pomoglo 
domaćim OPG-ovcima i obrtnicima i učinilo na prepoznatljivosti naše Županije. U cifru je uključeno 
i plaćanje smještaja izvođačima, bine, šatori i troškovi prijevoza stoke tako da izlagači nisu morali 
prevoziti stoku o svome trošku. 
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A. Dabo je istakao da će postaviti pitanje koje je u zadnjih godinu i pol postavio dva puta i do 
sada nije dobio nikakav suvisli odgovor. Radi se o pitanju koje je izuzetno važno za turističko 
gospodarstvo Grada Novalje, a to je koncesijski ugovor za plažu Zrće. 

Pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet A. R. Stilinović je 
krajem prošle godine rekla da je naručena geodetska snimka, odnosno vještačenje svega što se 
desilo na plaži Zrće.  Ako je netko ove godine posjetio plažu sigurno je bio neugodno iznenađen. 

Upitna stvar je koncesijski ugovor koji bi trebao imati svrhu poboljšanja ponude na plaži i da se 
kompletna uređenost iste digne na jednu višu razinu. Danas imamo dosta lošiju plažu, nabacano na 
njoj svega i svačega, raznih stilova, drvenih baraka i konstrukcija. Famozna «hobotnica» koja je u 
samom moru i funkcionira kao klub ne uklapa se niti u koncesijski ugovor niti u UPU koji je na 
snazi od ožujka 2021. godine. Obveza koncesionara je da podigne razinu kvalitete od izgleda, 
funkcionalne izgrađenosti, novih gospodarskih objekata pa do uređenosti plaže. Ništa se od toga 
nije napravilo. Grad je tu dosta pasivan jer je ta gospoda odigrala bitnu ulogu u kampanji za lokalne 
izbore 2021. godine.  

Koncept Zrća se urušava budući su nekada na plaži gostovali vrhunski DJ-evi, a danas imamo 
dječurliju i maturante vrlo oskudne platežne moći. Na susjednoj plaži Katarelac, koja nije u 
ingerenciji Županije i Grada Novalje, najjači eventi su dva Balkan festivala. 

Koncesijski ugovor je sklopljen prije pet i pol godina, možemo uzeti godinu dana korone i 
probleme koji su svi imali pa tako i koncesionari i tu je Županija bila razumljiva prema njima, 
međutim u ostalom razdoblju ništa se nije ulagalo i plaža kao ključna točka turističkog 
gospodarstva Novalje se urušava. 

Koncesionar je u plažu trebao uložiti višemilijunski iznos u eurima. 
Zanima ga koliko je sredstava od tog iznosa uloženo? 
Zašto Županija ne poštuje koncesijski ugovor i od koncesionara ne traži da se sprovedu sve 

odredbe koje su za njega obvezujuće? 
Zašto plaža Zrće trenutno tako izgleda i tko je u Komisiji koja kontrolira provođenje 

koncesijskih ugovora? 
Zatražio je konkretan i pisani odgovor o tome što se konkretno događa na plaži Zrće. 
A. R. Stilinović, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet je 

istakla da će A. Dabo dobiti pisani odgovor na navedena pitanja. 
A. Dabo je zatražio pisani odgovor o stanju zaposlenika u kompletnoj županijskoj upravi, ne 

samo stacioniranih u središtu Županije, nego u svim ispostavama u svibnju 2021. godine i u 
listopadu 2023. godine i nakon toga će raspravljati ili pitati nešto u svezi toga. 

D. Milinović je istakao kako je očekivao da će ga Župan i D. Tušak pohvaliti u svezi Doma za 
starije osobe jer o tome govori dvije godine. Životni moto mu je kada je netko na koljenima da ga se 
pusti i ne cipelari, a ravnateljica Doma je očito na koljenima. Jednom prilikom je naveo kako se 
ravnateljica hvalila da je dobila naloge od Župana i tada je istakao da ne vjeruje u to. 

Ne zna je li istina da je medicinska sestra označena kao žrtva i kao najgora, da je dobila otkaz i 
da je slučaj na sudu. Ne može se ekspulpirati Upravno vijeće koje je najodgovornije za financijsko i 
ostala poslovanja Doma. Predsjednica Upravnog vijeća mora odgovarati jednako kao i ravnatelj. 
Nemoguće je da je Upravno vijeće reklo jedno, a da ravnatelj to ne sprovodi. Prošli ravnatelj je 
smijenjen zbog možebitnih kriminalnih radnji. Župan je rekao da će biti revizija i da će rezultate 
dobiti na uvid. Revizija je naručena, ne od državne firme, nego od privatne i plaćena je 200.000,00 
kuna po naredbi Župana, iako misli da to nije tako te je u svezi toga rezerviran i ne govori sa 
sigurnošću već po informacijama koje ima. Sada je očito da prošli put nije pogriješio i očekivao je da 
će od Župana dobiti pohvalu kada već jedini od bivših Župana nije dobio priznanje. 

Kada je nalaz revizije stigao priča se da je predsjednica Upravnog vijeća usplahireno uzela isti i 
odnijela Županu koji zna je li to istina. 

Dobio je informaciju i da je prije godinu dana kod Župana održana jedna sjednica Upravnog 
vijeća sa temom stanja u Domu. 

U politici se netko žrtvuje da bi se zaštitio netko drugi. Predsjednica Upravnog vijeća je rekla da 
je Župan naredio reviziju i tko će je napraviti i da mu je žurno došla sa nalazom iste. 

Zanima ga zašto nisu dobili nalaze te revizije budući je čekaju dvije i pol godine? 
Revizija je gotova, u ladici je i svi znaju zašto.  
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Zanima ga i zašto nije napravljena državna revizija? 
Nije govorio za ravnateljicu da je nesposobna zato što je u HDZ-u i sada su svi to shvatili, iako 

bez pomoći Županije i Vlade sumnja da će i sljedećem ravnatelju biti lakše. 
Župan je, što se tiče naslijeđenog stanja, istakao da bilo i cca 6 mil. kuna kredita, što se lako 

može povjeriti. Dobro je što informacije dolaze do D. Milinovića i što raspolaže s njima prije 
Župana. Jedine informacije s kojima on raspolaže su informacije Upravnog vijeća. 

Zamolio je pročelnicu nadležnog Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu politiku, demografiju 
i mlade te stambeno zbrinjavanje da napravi popis svih sjednica Upravnog vijeća Doma koje su 
održane zajedno sa temama koje su na njima bile i da se isti dostavi svim članicama i članovima 
Županijske skupštine. 

Što se tiče bivšeg ravnatelja, nije ga smijenio Župan nego Upravno vijeće na temelju nalaza 
inspekcije Ministarstva rada i socijalne skrbi i utvrđenih nepravilnosti. 

Koliko mu je poznato revizija još uvijek nije plaćena, a što se tiče pojašnjenja nalaza revizije 
sljedeći tjedan će održati sastanak sa članovima Upravnog vijeća  i nadležnim pročelnicima. Revizija 
mu je dostavljena službeno od strane Upravnog vijeća i nije istina da mu je predsjednica dotrčala i 
donijela nalaz. U Domu je bilo i državnih inspektorata koji su nadzirali ustanovu tako da su 
zatražili i te nalaze. 

Što se tiče priznanja i pohvala, uvijek će dobiti pohvalu za sve dobro što je napravio kao što 
uvijek govori da D. Milinović radi odličan posao u medicinskoj struci. Žao mu je što nije podržao 
prijedlog za proglašenjem počasnog garađanina biskupa Z. Križića i ostala priznanja. Napustili su 
kao Klub sjednicu i onda očekuje da dobije priznanje, a nije bio u stanju dignuti ruku za biskupa Z. 
Križića, djecu koja se bave sportom i udruge iz Domovinskog rata. 

D. Milinović je dodao kako pokušava zaštititi Župana, a Župan kaže da dobija informacije prije 
njega. Dobio je informaciju da je kod Župana bio sastanak prije godinu dana tako da je Župan to 
znao godinu dana prije njega. Župan kaže da revizija još nije plaćena, međutim stvorena je obveza. 

 Iz pijeteta prema biskupu Križiću neće reći o čemu su u četiri oka razgovarali i biskup jako 
dobro zna kakvo je njegovo mišljenje. Na sjednici Skupštine nisu bili zbog toga što nisu htjeli nakon 
dvije i pol godine izabrati potpredsjednika iz redova oporbe. Bili su protiv „biskupa“ Plenkovića jer 
ničim nije zadužio ovu Županiju. 

U svezi drugog pitanja D. Milinović je istakao da se bliži Dan sjećanja na žrtvu Vukovara, dan 
stradanja hrvatskog stanovništva, civila, vojnika, zarobljenika i medicinskih djelatnika. U Borovu 
Selu je ubijeno 12 redarstvenika, a tamo se i sada nalazi spomenik V. Šoškočaninu, četniku koji je 
javno priznao da je ubio ne jednog, već 6 hrvatskih redarstvenika. 

Tamo se nalazi i spomenik Belim Orlovima i Vojislavu Miliću na kojem piše «padoše krajiški 
junaci za Veliku Srbiju». Prema njegovom saznaju postoji još 40-ak takvih spomenika. 

Pretpostavljajući što će Župan odgovoriti upitao ga je podržava li uklanjanje tih spomenika prije 
obilježavanja Dana Grada Vukovara? 

Župan je istakao kako se nada da je u ove dvije i pol godine i kroz svoj život dokazao da nikada 
ni na koji način neće podržati agresorsku politiku četnika pema RH. Tu ne ubraja građane srpske 
nacionalnosti koji nisu sudjelovali u ratnim zločinima. Definitivno je protiv toga da se ratnim 
zločincima podižu spomenici i odaju počasti. Da se takve stvari događaju na području Ličko-senjske 
županije znao bi kako postupiti u suradnji sa jedinicama lokalne samouprave. 

Ovih dana su osigurali u suradnji sa udrugama proisteklim iz Domovinskog rata prijevoz u 
Vukovar sa dva autobusa na kat za 156 članova udruge. 

Njegov osobni stav prema Domovinskom ratu može se vidjeti iz načina na koji su ove godine 
obilježili 30-tu godišnjicu operacije Medačkog džepa. 

Osobno je bio prisutan prilikom stradavanja djece i pogibije svojih prijatelja i ljudi koji su to 
činili za njega su zločinci, a ne da im se dižu spomenici. 

D. Milinović je dodao da je njegovo pitanje bilo vrlo jasno, odnosno slaže li se Župan da 
navedene spomenike treba srušiti, a Župan priča o autobusima. 

Župan je dodao da se slaže da iste treba srušiti. 
D. Milinović je zatim upitao Zamjenika župana M. Uzelca slaže li se njim i Županom da 

navedene spomenike treba srušiti i tako se suprotstaviti M. Pupovcu? 
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Zamjenika župana M. Uzelac je istakao da ni pitanje sa prošle sjednice ni ovo danas nije 
postavljeno u dobroj namjeri već isključivo u cilju podbadanja i provociranja i skupljanja jeftinih 
bodova. Bilo bi bolje da pričamo što ćemo raditi nego o ovim stvarima. 

D. Milinović mu je, sukladno članku 98. stavku 3. Poslovnika o radu Županijske skupštine, 
dužan najaviti precizno pitanje s jasnom naznakom područja iz kojeg postavlja pitanje, a ne opće 
stvari koje se mogu kojekako protumačiti. 

Vjeruje da velika većina ljudi ovdje ima pametnijih poslova nego slušati njegove istrošene i 
izlizane priče. Na ovo pitanje mu neće odgovarati niti će diskutirati više s D. Milinovićem na ovu 
temu. Dostavit će mu pisani odgovor sukladno Poslovniku u zakonu predviđenom roku. 

D. Milinović je dodao kako Zamjenik župana mora odgovoriti na njegovo pitanje, to što 
pripada nacionalnoj manjini ne ekspulpira ga da mu pitanja moraju biti tako precizno najavljena. 

Katastrofalno je to što neće odgovoriti na njegovo pitanje. Odgovorit će pisanim putem nakon 
što se čuje i usuglasi stavove sa, po anketi Nove TV, najnepopularnijim političarem u RH M. 
Pupovcem. Neka skupi hrabrosti i kaže da se ne slaže s tim da se spomenici sruše, možda čak on 
tako i ne misli, ali tako misle u SDSS-u. Naveo je primjer majke čije je dijete ubijeno i nakon svega 
ona mora gledati spomenik Šoškočaninu. O tome govori, a ne o politizaciji i skupljanju jeftinih 
političkih bodova. 

Slaže se da je i na suprotnoj strani bilo zločina i osobno može reći da osuđuje ubojstvo obitelji 
Zec i zanima ga zašto Zamjenik župana ne može to reći za četničke zločine. 

I. Bižanović je istakao da je mjesec koji dolazi mjesec svinjokolje u Ličko-senjskoj županiji, a sve 
više imamo svinjske kuge koja je proširena po cijeloj RH. Do njega su ovih dana došle informacije da 
i u našoj Županiji ima svinjske kuge. Država je zakonom propisala da se do 20. studenoga sve svinje 
iz privatnog uzgoja moraju poklati i ukloniti. 

Upitao je Župana ima li kakvih informacija vezanih za svinjsku kugu na području naše 
Županije, je li istina da se ona pojavila kod nas i ako je gdje se pojavila? 

Želi da građani s ove govornice čuju da se svinje moraju poklati do 20. studenoga, budući ljudi 
na terenu nemaju tu informaciju. Ako je to istina treba javno reći da se svinje pokolju do toga 
datuma i kao što Slavonci rade da se meso zamrzne dok se ne stvore uvjeti za pravljenje kobasica, 
sušenje i ostalog. 

Župan je istakao da je to odluka Ministarstva poljoprivrede i mišljenja je da se u Lici do 20. 
studenoga te aktivnosti mogu obaviti. 

Sukladno Zakonu o zdravlju životinja Ministarstvo poljoprivrede je 16. listopada donijelo 
Rješenje o određivanju zona ograničenja zaraženog područja zbog izbijanja svinjske kuge, kojom je 
kao zaraženo područje zbog izbijanja afričke svinjske kuge u divljini određen i dio Ličko-senjske 
županije, odnosno Općine Plitvička Jezera. Prema zadnjem izvješću veterinarskog inspektorata na 
području Općine Plitvička Jezera je potvrđen jedan slučaj afričke svinjske kuge i to kod jedne divlje 
svinje, dok kod domaćih svinja do sada nije zabilježen niti jedan pozitivan slučaj. 

U zajedničkom lovištu na području Općine Plitvička Jezera prema izjavama ovlaštenika prema 
lovu lovačkih udruga „Mala Kapela“ Plitvička Jezera i „Bepo-Promet“ d.o.o. u njihovim lovištima 
do sada nije pronađen niti jedan slučaj afričke svinjske kuge na području Općine Plitvička Jezera, a 
jedina svinja koja je pronađena prije otprilike dva mjeseca i imala simptome se nalazila uz cestu 
izvan granica teritorija lovišta. To je jedini evidentirani službeni slučaj svinjske kuge na području 
Ličko-senjske županije. 

Župan je na kraju istakao da su stalno u kontaktu sa inspektorom iz Zadra koji posjećuje 
gospodarstva i daje smjernice. 
 

   Nakon aktualnog sata Predsjednik Skupštine je predložio da se dnevni red dopuni točkom:  

   Donošenje Odluke o dopuni Odluke o stipendiranju studenata Ličko-senjske županije tako da  

ista bude 36. točka denvnog reda, a dosadašnje točke 36. do 50., budu točke 37. do 51. dnevnog reda. 
 

Županijska skupština je jednoglasno s 22 glasa «za» usvojila dopunu za XVI. sjednicu dnevnog 

reda. 

Zatim je Predsjednik Skupštine dao na usvajanje cjeloviti 
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D n e v n i    r e d 
         Aktualni sat 

1. Usvajanje Zapisnika sa XV. sjednice Županijske skupštine 
2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije  za 

razdoblje od  01.01. – 30. 06. 2023. godine  
3. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Županijskoj upravi za ceste Ličko-senjske 

županije na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste 
Ličko-senjske županije za razdoblje od 1.1. – 30.6. 2023. godine 

4. Donošenje  Zaključka o davanju suglasnosti na II. Izmjene i dopune Financijskog plana 
Županijske uprave za ceste za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

5. Donošenje Zaključka po Godišnjem izvješću o radu Javne ustanove za zaštitu i očuvanje 
prirode Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

6. Donošenje Zaključka po Izvješću o obavljenoj financijskoj reviziji Ličko-senjske županije za 
2021. godinu, Državnog ureda za reviziju, Područnog ureda Gospić 

7. Donošenje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave 
8. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Zavoda za hitnu medicinu 

Ličko-senjske županije 
9. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicinu Ličko-

senjske županije 
10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o nabavi cestovnih motornih vozila za 

potrebe obavljanja djelatnosti izvanbolničke hitne medicinske službe 
11. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o preuzimanju radnika, 

vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog 
prijevoza između Domova zdravlja s područja Ličko-senjske županije i Zavoda za hitnu 
medicinu Ličko-senjske županije 

12. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog 
prijevoza iz Doma zdravlja Gospić na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije  

13. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 
preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 
djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Gospić i Zavoda za hitnu medicinu 
Ličko-senjske županije  

14. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja 
Gospić  

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma 
zdravlja Gospić 

16. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog 
prijevoza iz Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja na Zavod za hitnu medicinu Ličko-
senjske županije  

17. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 
preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 
djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja i Zavoda 
za hitnu medicinu Ličko-senjske županije  

18. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja 
dr. Ivan Pehovac Novalja   

19. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja 
20. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog 

prijevoza iz Doma zdravlja Otočac na  Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
21. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 

preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 
djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Otočac i Zavoda za hitnu medicinu 
Ličko-senjske županije 

22. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja 
Otočac 
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23. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog 
prijevoza iz Doma zdravlja Senj na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 

24. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 
preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 
djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Senj i Zavoda za hitnu medicinu 
Ličko-senjske županije 

25. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja 
Senj 

26. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog 
prijevoza iz Doma zdravlja Korenica na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 

27. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 
preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 
djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Korenica i Zavoda za hitnu 
medicinu Ličko-senjske županije 

28. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja 
Korenica 

29. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 
Gospić o zakupu poslovnog prostora za obavljanje zdravstvene djelatnosti u privatnoj praksi 
u ordinaciji obiteljske (opće) medicine u Mreži javne zdravstvene službe, Jeleni Lemaić, 
dr.med.spec. obiteljske medicine 

30. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije 
osobe Ličko-senjske županije o prestanku postojanja Podružnice Senj, sa sjedištem u Senju, 
Milutina Cihlara Nehajeva bb  

31. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o spajanju Doma za starije i nemoćne osobe Gospić, 
Doma za starije i nemoćne osobe Otočac i Doma za starije i nemoćne osobe Udbina u Dom za 
starije osobe Ličko-senjske županije 

32. Donošenje Odluke o prestanku Podružnice Senj, Doma za starije osobe Ličko-senjske 
županije 

33. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije  

34. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 
Gimnazije Gospić 

35. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjene Statuta 
Strukovne škole Gospić 

36. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o stipendiranju studenata Ličko-senjske županije  
37. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Zaključak Upravnog vijeća Županijske uprave 

za ceste o davanju suglasnosti za prodaju dijela nekretnine k.č.br. 2536/1 k.o. Gospić 
38. Donošenje Odluke o ovlaštenju Župana na sklapanje dodatka Ugovora o zakupu prava lova 

u zajedničkim otvorenim lovištima ustanovljenim na području Ličko-senjske županije, koja 
se nalaze u zonama zaštite, zonama nadziranja i zaraženim zonama 

39. Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Obnova Parka senjskih           
književnika» 

40. Donošenje Zaključka  o davanju suglasnosti na Odluku o pristupanju realizaciji Projekta 
«Uklanjanje invazivne strane vrste Herpestes javanicus auropunctatus s otoka Škrda u Ličko-
senjskoj županiji» 

41. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 
svih radnji u svrhu realizacije Sporazuma o realizaciji infrastrukturne komponente 2.1. i 
postupcima javne nabave roba i usluga te ustupanju javnih radova u sklopu Projekta 
«Hrvatska: Ususret održivom, pravednom i učinkovitom obrazovanju» iz Zajma Svjetske 
banke br. 9303-HR, za Osnovnu školu «Milan Sekulić» Lovinac 

42. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za  poduzimanje 
svih radnji u svrhu realizacije Sporazuma o realizaciji infrastrukturne komponente 2.1. i 
postupcima javne nabave roba i usluga te ustupanju javnih radova u sklopu Projekta 
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«Hrvatska: Ususret održivom, pravednom i učinkovitom obrazovanju» iz Zajma Svjetske 
banke br. 9303-HR, za Osnovnu školu S. S. Kranjčevića Senj 

43. Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje 
svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekt 
«Obrazovanje jednakih mogućnosti IV», Referentni broj Ugovora: SF.2.4.06.01.0030. 

44. Donošenje Zaključka po Izvješću o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda za područje Ličko-senjske županije za 2022. godinu 

45. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnika Časlava Pejčića iz Plitvičkih Jezera 

46. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», vlasnice Natalije Koprenica iz Zagreba 

47. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na 
području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu ¾ dijela Nedjeljke Keser iz Zagreba, ¾ dijela 
Olge Radović iz Petrovaradina, Republika Srbija, ¾ dijela Mire Borić iz Sremskog Karlovca, 
Republika Srbija, ¾ dijela Radojke Vukmirović iz Beograda, Republika Srbija, ¼ dijela Đorđa 
Vukmirovića iz Leštana, Republika Srbija, ¼ dijela Stojana Vukmirovića iz Zemun-Beograda, 
Republika Srbija i u vlasništvu Želimira Vukmirovića iz Vrhovina, zastupani po odvjetnici 
Morani Glowatzky Dukić iz Zagreba 

48. Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po 
pravu prvokupa na području k.o. Novalja 

49. Donošenje Odluke o izboru potpredsjednika Županijske skupštine Ličko-senjske županije 
50. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Stručnog povjerenstva za  koncesije na 

pomorskom dobru na području Ličko-senjske županije 
51. Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 

područjima i drugim zaštićenim dijelovima prirode na području Ličko-senjske županije 
 

Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» usvojila dnevni red XVI. sjednice 

Županijske skupštine. 

 

AD/1 Usvajanje Zapisnika sa XV. sjednice Županijske skupštine 
 

Predsjednik Skupštine dao je Zapisnik sa XV. sjednice Županijske skupštine na raspravu. 

 Rasprave nije bilo pa je dao Zapisnik na usvajanje.  

Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» usvojila Zapisnik sa XV. sjednice 

Županijske skupštine. 
 
Predsjednik Skupštine je na zahtjev M. Mataije odrdio pauzu u trajanju od 5 minuta. 

 
AD/2 Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije za 

razdoblje od  01.01. – 30. 06. 2023. godine  
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Obrazloženje je dala Mira Jurišić, pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu 

nabavu. Istakla je da je sukladno članku 88. Zakona o proračunu i Pravilnika o proračunskom 
računovodstvu predložen Polugodišnji izvještaj za 2023. godinu. Konsolidirani proračun u okviru 
kojega je planiran proračun izvršen je na prihodovnoj strani u iznosu od 45,09%, a na rashodovnoj 
strani u iznosu od 43,89%. 

Što se tiče prihodovne strane najvažniji i najveći prihodi su prihodi od poreza na dohodak i u 
prvom polugodištu ove godine bilježimo povećanje za skoro 53% i do kraja godine imamo 
tendenciju rasta. Izvršavanje je znatno veće od planiranog, vjerojatno zbog dobre turističke sezone i 
zapošljavanja tijekom turističkog razdoblje. Osim toga tu su i prihodi od koncesija koji su nešto veći 
nego u razdoblju prvog polugodišta, gotovo 56%, a odnose se na prihode od koncesija na 
pomorskom dobru, pravo na lov, pravo na vodama i vodnom dobru i koncesijske naknade od 
vlasnika brodica. 
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Rashodovna strana proračuna u prvom polugodištu izvršena je u svom redovnom poslovanju, 
dok su svi programi i projekti u drugom polugodištu u kojem ćemo imati znatno veće izvršenje. 

U prvom polugodištu su se uglavnom vodile pripreme postupaka javne nabave ili jednostavnih 
postupaka nabave, ugovaranje po projektnim i programskim aktivnostima te provođenje natječaja, 
tako da će najveći dio izvršenja proračuna biti vidljiv u drugom polugodištu. 

Što se tiče rezultata poslovanja, kroz financijske izvještaje iskazan je višak prihoda poslovanja u 
iznosu od 2,5 mil. eura, međutim na konsolidiranom polugodišnjem izvještaju o izvršenju 
proračuna bilježimo manjak od 7,9 mil. eura te je i na aktualnom satu bilo riječi o našem 
proračunskom korisniku Domu za starije osobe. Još ove godine u proračunu je Opća bolnica Gospić 
i znatni manjak Bolnice i domova zdravlja iskazan je u ovom konsolidiranom proračunu. 

Što se tiče Zavoda za javno zdravstvo i hitnu medicinu, to su ustanove koje već duži niz godina 
posluju pozitivno i to utječe na konsolidirani manjak. 

Stanje nedovršenih novčanih sredstava na dan 30.06. je iznosilo 2,7 mil. eura, a identično stanje 
je i na žiro-računu. Dospjele i nepodmirene obveze iznose 60.000,00 eura na dan 30.06. i izvršene su 
tijekom sedmog i osmog mjeseca. Nedospjele obveze po kreditima iznose 1,9 mil. eura i iste će se 
podmiriti u sljedećim razdobljima. 

U posebnom dijelu Proračuna pojedinačno su obrazloženi programi i izvršenja po programima. 
Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 
U raspravi su sudjelovali D. Milinović u ime Kluba stranke LiPO, M. Jurišić, Župan i D. Tušak. 
D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da neće podržati ovo Izvješće jer ono govori u 

prilog njihove točnosti kada su bili protiv donošenja ovakvog proračuna. Kada proučimo pojedine 
stavke vidimo da stvari nisu tako bajne. Bez previše politiziranja naglasio je da mora spomenuti 
bivše ministre D. Horvata i G. Žalac i njihovih 800 mil. kuna obećanja. 

Rashodovna strana znači financiranje projekata i nećemo gledati jesu li isplaćene plaće, to je 
zakonska obveza, negdje je na 50% i to je u redu. Ukupna rashodovna strana je razini od 30%. 

Puna su nam usta EU projekata i gospodarskog razvoja, a kapitalne pomoći temeljem prijenosa 
EU sredstava iznose 5%. To znači da ili nismo kandidirali dobre projekte ili ih nismo dobro 
pripremili. Kada govorimo o konsolidiranom proračunu, za plaće je potrošeno 10% više sredstava 
nego što treba, a za prekovremeni rad 11%, za naknade troškova za zaposlene 15%, a za službena 
putovanja 58%. 

Što se tiče vlastitih prihoda, što je Proračun Županije, opći prihodi su pali za 4%. To znači da je 
projekcija na kraju godine da će općih prihoda u proračunu biti manje za 185.000,00 eura nego što se 
planiralo. Izvršenje izvornih prihoda iz državnog proračuna iznosi 5,38%, što znači da nema 
sredstava iz državnog proračuna. Kapitalna ulaganja iznose 0% i to nas itekako mora zabrinuti. 

Nijedna županija nema 11 upravnih odjela i da su bili u pravu govori podatak da Upravni odjel 
za poljoprivredu ima izvršenje od 16%, što znači da ga ne treba, a izvršenje Upravnog odjela za 
regionalni razvoj i fondove EU je 37%. 

Predfinanciranje iz županijskog proračuna iznosi 0%, što znači da nemamo projekata, a iz 
državnog proračuna 6,4%. Županija zadnjih godina nije imala dospjelih obveza i pita se zašto sada 
ima 60.000,00 eura. Imamo novaca na računu, međutim to nisu naši izvorni prihodi i bilo bi dobro 
da trend nedospjelih obveza Županije ne raste. Dom za starije osobe ima 1,5 mil. eura dospjelih 
obveza. 

Što se tiče Upravnog odjela za poslove Župana, realizacija protokolarnih aktivnosti (ručkovi, 
večere i troškovi auta) iznosi 81%. 

Indeks poticanja razvoja poduzetništva iznosi 0,65%, što znači da je od 2 mil. eura realizirano 
13.000,00 eura podrške. Za projekt Digitalna Županija za poslovne subjekte, otklanjanje 
administrativnih prepreka u poslovanju bilo je osigurano 88.000,00 eura, a realizacija je 0,00 eura.  

Realizacija kapitalnih investicija u Razvojnom centru Ličko-senjske županije iznosi 0,65%, što 
znači da nema završenih projekata. Jedino je načelnik Općine Brinje Z. Fumić za asflatiranje 
parkirališta ispred ambulante u Brinju dobio 78.000,00 eura.  

Opća bolnica Gospić je ostvarila pozitivan rezultat u iznosu od 123.000,00 eura i to je vjerojatno 
zbog Države i pokrića dugova u zdravstvu koji su enormni na razini RH. 

Izvršenje kapitalnih izdataka za određene standarde iznosi 0,56%. Saldo iskoristivosti izgradnje 
razvojnih strateških dokumenata za razvoj Ličko-senjske županije iznosi 0,00 eura.  
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Vidi se da su bili u pravu kada su govorili da je proračun napuhan, da nije dobar i da ga neće 
podržati. Ima i dobrih stvari, međutim tu su da upozoravaju na one loše. 

Iskorištenje razvojnih projekata u zdravstvu iznosi 0,00 eura, kao i za održivi razvoj. 
Za godinu i pol dana su lokalni izbori i neka Župan ne dopusti da ga netko s nečim ucjenjuje. 

Ako mu treba ruka za proračun imat će od stranke LiPO jer su korektni u tom smislu, budući nema 
nikakvog smisla zadnju godinu rušiti proračun kao što je to njemu učinjeno. Ako bude trebalo 
podržati će proračun, ako bude imao dovoljno ruku onda će kao oporba biti protiv. 

M. Jurišić, pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu je istakla da je ovo 
proračun za prvo polugodište i da je u izlaganju rekla da je prvo polugodište manje-više izvršenje 
proračuna u tehničkom dijelu. U prvom polugodištu projektne i programske aktivnosti su započele. 
Sve što je planirano od projektnih aktivnosti kroz kapitalne pomoći iz državnog proračuna i 
sredstava EU je upravo sada u tijeku. U desetom smo mjesecu i gotovo sa sigurnošću može reći da 
će do kraja godine planirane aktivnosti, što se tiče projekata, biti izvršene. 

Župan je govorio o kapitalnim projektima ulaganja u Županiju, isti su gotovi i isplaćeni, ali to se 
dogodilo u drugom razdoblju ove godine. Pričekajmo godišnje izvješće pa ćemo imati podrobniju 
sliku o tome što je i koliko napravljeno. Projekti idu na način da Županija na početku planira 
realizaciju projekata kroz sve izvore financiranja, iz svog proračuna, iz proračuna EU i iz državnog 
proračuna. Ako na kraju godine ti projekti budu pri završetku obvezni su osigurati 
predfinanciranje. U razdoblju prvog polugodišta ne planira se predfinanciranje jer projekti se tada 
rade, započinju i izvršavaju. U trećem rebalansu koji će biti na sljedećoj sjednici vidjet će da su 
osigurali predfinanciranje za projekte koje provodimo iz našeg proračuna. 

Izvršenja Upravnog odjela za regionalni razvoj, Upravnog odjela za gospodarstvo i Upravnog 
odjela za poljoprivredu i njihovi proračuni bazirani su na programima i projektima koji se 
realiziraju u drugoj polovici godine. 

Što se tiče prekovremenih sati, oni se odnose na Opću bolnicu Gospić i zdravstvene ustanove. 
Konkretne stvari od brojke do brojke, od odjela do odjela je teško sada elaborirati i mogu se 
dostaviti pisanim putem. 

Protokolarne aktivnosti Župana ne odnose se na reprezentaciju već su to aktivnosti za 
obilježavanja značajnijih datuma i pod tu stavku se knjiže rashodi za vijence, svijeće i slično i ta 
stavka se ne planira u nekom velikom iznosu. 

D. Milinović je dodao kako bi volio da je to sve tako ali da ga pročelnica nije uspjela uvjeriti u 
to. Govorila je o obilježavanju posebnih datuma, a u Izvješću piše da je izvršenje 0,00 eura. Mišljenja 
je da to što je rekla nije realno. U proračunu je planirano 22 mil. kuna, a realizacija je 5% i istakao je 
da bi stvarno volio da tijekom 11. i 12. mjeseca realiziramo 21 mil. kuna. 

Župan je istakao da pričamo o Izvješću do 30.06., a ne kako D. Milinović govori do 20.09. i u 
tom razdoblju realizacija je sasvim drugačija nego u prvih šest mjeseci. Što se tiče izvršenja 
proračuna, na kraju će se vidjeti rezultati.  Uz sufinanciranje i predfinanciranje Programa Lika, 
Odlukom Vlade RH prije mjesec dana dobili su sredstva tako da će se na kraju vidjeti realizacija, 
praćenje projekata i sufinanciranje od strane Ličko-senjske županije, od kojih su neki projekti za 
višegodišnje razdoblje, a neki za ovogodišnje. 

Naglasio je da nije pojeo niti jedan ručak na račun Županije, eventualno kavu kada u Kabinetu 
ima sastanke i puno više plati iz vlastitog džepa nego na trošak Županije. 

D. Tušak je istakao da je podržao proračun za ovu godinu, podržat će i ovo Izvješće 
prvenstveno jer vjeruje u stručnost i obrazloženje pročelnice. Vjeruje da će do kraja godine to biti 
onako kako treba. Proračun je bio ambiciozan s nekim projektima te se nada da će se to i ispuniti. 

Nakon rasprave Predsjdnik Skupštine je dao 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 glasova «protiv» donijela 
 

P O L U G O D I Š N J I   I Z V J E Š T A J 

o izvršenju Proračuna Ličko – senjske županije  za razdoblje od  01.01. – 30. 06. 2023. godine 
 
Polugodišnji izvještaj se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/3 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Županijskoj upravi za ceste Ličko-senjske 
županije na Polugodišnji izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za 
ceste Ličko-senjske županije za razdoblje od 1.1. – 30.6. 2023. godine 

 
Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti Županijskoj upravi za ceste Ličko-senjske županije na Polugodišnji 

izvještaj o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste Ličko-senjske županije  

za razdoblje od 1.1. – 30.6. 2023. godine 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/4 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na II. Izmjene i dopune Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na II. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave za ceste za 

2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 
 

Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/5  Donošenje Zaključka po Godišnjem izvješću o radu Javne ustanove za zaštitu i očuvanje 

prirode Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za gospodarska pitanja. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

Rasprave nije bilo pa je dao 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Godišnje izvješć o radu Javne ustanove za zaštitu i očuvanje prirode 

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

  Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/6  Donošenje Zaključka po Izvješću o obavljenoj financijskoj reviziji Ličko-senjske županije 

za 2021. godinu, Državnog ureda za reviziju, Područnog ureda Gospić 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 
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Rasprave nije bilo pa je Predsjednik Skupštine konstatirao da je Županijska skupština primila na 
znanje 
 

Z A K L J U Č A K 
o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Ličko-senjske županije  

za 2021. godinu, Državnog ureda za reviziju, Područnog ureda Gospić 
 

  Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/7 Donošenje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave 
 

Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za Proračun i financije. 
Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 

obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

P R A V I L N I K 

o provedbi postupaka jednostavne nabave 
 

  Pravilnik se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/8 Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije 

AD/9 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicinu Ličko-

senjske županije 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  

Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 

  Odluka  se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 9. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Statut Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/10 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o nabavi cestovnih motornih 

vozila za potrebe obavljanja djelatnosti izvanbolničke hitne medicinske službe 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
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     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 10. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o nabavi cestovnih motornih vozila za potrebe obavljanja 

djelatnosti izvanbolničke hitne medicinske službe 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/11 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o preuzimanju 

radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti 

sanitetskog prijevoza između Domova zdravlja s područja Ličko-senjske županije i 

Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 11. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti za sklapanje Sporazuma o preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu 

korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog prijevoza između Domova 

zdravlja s područja Ličko-senjske županije i Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD/12 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti 

sanitetskog prijevoza iz Doma zdravlja Gospić na Zavod za hitnu medicinu Ličko-

senjske županije  

AD/13 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 

preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 

djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Gospić i Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije  

AD/14 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti Doma 

zdravlja Gospić  
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      U raspravi je sudjelovao D. Milinović. 
     Istakao je, što se tiče sanitetskog prijevoza, da ovdje ne vidi nikakavu analizu. U obrazloženju 
Odluke piše da će Županija postići učinkovitiju organizaciju i bolje organiziranje kontinuiteta. 
Nema nikakvih financijskih pokazatelja koji bi to jamčili. Kada se kaže da će se postići učinkovitija 
organizacija rada i racionalnije trošenje poručuje se svim ravnateljima domova zdravlja da nisu bili 
dobri. Jedino obrazloženje je da idemo to prenijeti na hitnu koja će isto bolje napraviti. 
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     Mogli su reći da sanitetski prijevoz za čitavu Županiju košta 5 mil. kuna, smanjit ćemo trošak na 
4,5 mil. kuna pa onda dodati i bolju organizaciju. Istakao je da nisu ovce i pita se što ako 
organizacija bude gora, budući je sada organizacija sanitetskog prijevoza u domovima zdravlja 
odlična. Isto tako će se sada vidjeti hoće li vijećnici iz Novalje, Otočca i Brinja dignuti ruku za 
odvajanje sanitetskog prijevoza iz domova zdravlja jer je to prva stepenica ka ukidanju domova 
zdravlja, a poglavito na otocima. Na kraju će svi domovi zdravlja biti okupljeni u jednu ustanovu. 
     Nema nikakvog ozbiljnog razloga biti protiv, međutim na ovakav način to ne ide i smatra da se u 
organizacijskom i financijskom smislu neće promijeniti ništa. 
     Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 12. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 
     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog prijevoza 

iz Doma zdravlja Gospić na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 13. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o preuzimanju radnika, vozila i 

opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog prijevoza 

između Doma zdravlja Gospić i Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 

 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 14. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti Doma zdravlja Gospić 
 
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
 
AD/15 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma 

zdravlja Gospić 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 15. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Gospić 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/16 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti 

sanitetskog prijevoza iz Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja na Zavod za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije  

AD/17 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 

preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 

djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja i 

Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije  
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AD/18 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma 

zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja   

AD/19 Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac 

Novalja 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 16. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog prijevoza iz Doma zdravlja 

dr. Ivan Pehovac Novalja na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 

     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 17. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o preuzimanju radnika, vozila i 

opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog prijevoza 

između Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja i Zavoda za hitnu medicinu  

Ličko-senjske županije 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 19. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o osnivanju Doma zdravlja dr. Ivan Pehovac Novalja 
 
     Zaključci i Odluka se prilažu Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/20 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti 

sanitetskog prijevoza iz Doma zdravlja Otočac na  Zavod za hitnu medicinu Ličko-

senjske županije 

AD/21 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 

preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 

djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Otočac i Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije 

AD/22 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma 

zdravlja Otočac 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 20. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
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Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog prijevoza 

iz Doma zdravlja Otočac na  Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 21. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o preuzimanju radnika, vozila i 

opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog prijevoza 

između Doma zdravlja Otočac i Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 22. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja Otočac 
 
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/23 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti 

sanitetskog prijevoza iz Doma zdravlja Senj na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske 

županije 

AD/24 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 

preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 

djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Senj i Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije 

AD/25 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma 

zdravlja Senj 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 23. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog prijevoza  

iz Doma zdravlja Senj na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 24. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o preuzimanju radnika, vozila i 

opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog prijevoza 

između Doma zdravlja Senj i Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 25. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja Senj 
 
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
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AD/26 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti 

sanitetskog prijevoza iz Doma zdravlja Korenica na Zavod za hitnu medicinu Ličko-

senjske županije 

AD/27 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o 

preuzimanju radnika, vozila i opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja 

djelatnosti sanitetskog prijevoza između Doma zdravlja Korenica i Zavoda za hitnu 

medicinu Ličko-senjske županije 

AD/28 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma 

zdravlja Korenica 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 26. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o prijenosu djelatnosti sanitetskog prijevoza 

iz Doma zdravlja Korenica na Zavod za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 
  
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 27. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju Sporazuma o preuzimanju radnika, vozila i 

opreme te načinu korištenja prostora za potrebe obavljanja djelatnosti sanitetskog prijevoza 

između Doma zdravlja Korenica i Zavoda za hitnu medicinu Ličko-senjske županije 

 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 28. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku o brisanju djelatnosti  Doma zdravlja Korenica 
 
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
 
AD/29 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja 

Gospić o zakupu poslovnog prostora za obavljanje zdravstvene djelatnosti u privatnoj 

praksi u ordinaciji obiteljske (opće) medicine u Mreži javne zdravstvene službe, Jeleni 

Lemaić, dr.med.spec. obiteljske medicine 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 29. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma zdravlja Gospić o zakupu poslovnog 

prostora za obavljanje zdravstvene djelatnosti u privatnoj praksi u ordinaciji obiteljske (opće) 
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medicine u Mreži javne zdravstvene službe, Jeleni Lemaić, dr.med.spec. obiteljske medicine 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD/30  Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije 

osobe Ličko-senjske županije o prestanku postojanja Podružnice Senj, sa sjedištem u 

Senju, Milutina Cihlara Nehajeva bb  

AD/31 Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o spajanju Doma za starije i nemoćne osobe 

Gospić, Doma za starije i nemoćne osobe Otočac i Doma za starije i nemoćne osobe 

Udbina u Dom za starije osobe Ličko-senjske županije 

AD/32 Donošenje Odluke o prestanku Podružnice Senj, Doma za starije osobe Ličko-senjske 

županije 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 30. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Doma za starije osobe Ličko-senjske županije 

o prestanku postojanja Podružnice Senj, sa sjedištem u Senju, Milutina Cihlara Nehajeva bb 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 31. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U 

o izmjenama Odluke o spajanju Doma za starije i nemoćne osobe Gospić, Doma za starije i 

nemoćne osobe Otočac i Doma za starije i nemoćne osobe Udbina  

u Dom za starije osobe Ličko-senjske županije 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 32. točku dnevnog reda na glasovanje. 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
O D L U K U 

o prestanku Podružnice Senj, Doma za starije osobe Ličko-senjske županije 
 
    Zaključci i Odluka se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
AD/33 Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Zavoda za javno zdravstvo Ličko-senjske županije  
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 33. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Zavoda za javno 

zdravstvo Ličko-senjske županije 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/34 Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 

Statuta Gimnazije Gospić 
AD/35 Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjene Statuta 

Strukovne škole Gospić 
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 34. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Gimnazije Gospić 
 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 35. točku dnevnog reda na glasovanje. 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjene Statuta Strukovne škole Gospić 
 

     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
AD/36 Donošenje Odluke o dopuni Odluke o stipendiranju studenata Ličko-senjske županije  
 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 36. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O DL U K U 

o dopuni Odluke o stipendiranju studenata Ličko-senjske županije 
 
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
AD/37 Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Zaključak Upravnog vijeća Županijske 

uprave za ceste o davanju suglasnosti za prodaju dijela nekretnine k.č.br. 2536/1 k.o. 
Gospić 

 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za gospodarska pitanja. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 37. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č AK 
o davanju suglasnosti na Zaključak Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste o davanju 

suglasnosti za prodaju dijela nekretnine k.č.br. 2536/1 k.o. Gospić 
 

     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD/38 Donošenje Odluke o ovlaštenju Župana na sklapanje dodatka Ugovora o zakupu prava 

 lova u zajedničkim otvorenim lovištima ustanovljenim na području Ličko-senjske 

 županije, koja se nalaze u zonama zaštite, zonama nadziranja i zaraženim zonama 
 

     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za gospodarska pitanja. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 38. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U  

o ovlaštenju Župana na sklapanje dodatka Ugovora o zakupu prava lova u zajedničkim 

otvorenim lovištima ustanovljenim na području Ličko-senjske županije,  

koja se nalaze u zonama zaštite, zonama nadziranja i zaraženim zonama 
 

     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/39 Donošenje Odluke o pristupanju realizaciji Projekta «Obnova Parka senjskih 

književnika» 
 

     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za gospodarska pitanja i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 39. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O D L U K U  
o pristupanju realizaciji Projekta «Obnova Parka senjskih književnika» 

 
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/40  Donošenje Zaključka  o davanju suglasnosti na Odluku o pristupanju realizaciji Projekta 

«Uklanjanje invazivne strane vrste Herpestes javanicus auropunctatus s otoka Škrda u 
Ličko-senjskoj županiji» 

 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za gospodarska pitanja i Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 40. točku dnevnog reda na glasovanje. 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U ČA K 

o davanju suglasnosti na Odluku o pristupanju realizaciji Projekta «Uklanjanje invazivne strane 

vrste Herpestes javanicus auropunctatus s otoka Škrda u Ličko-senjskoj županiji» 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/41  Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za 

poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Sporazuma o realizaciji infrastrukturne 
komponente 2.1. i postupcima javne nabave roba i usluga te ustupanju javnih radova u 
sklopu Projekta «Hrvatska: Ususret održivom, pravednom i učinkovitom obrazovanju» 
iz Zajma Svjetske banke br. 9303-HR, za Osnovnu školu «Milan Sekulić» Lovinac 
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AD/42  Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za  
poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Sporazuma o realizaciji infrastrukturne 
komponente 2.1. i postupcima javne nabave roba i usluga te ustupanju javnih radova u 
sklopu Projekta «Hrvatska: Ususret održivom, pravednom i učinkovitom obrazovanju» 
iz Zajma Svjetske banke br. 9303-HR, za Osnovnu školu S. S. Kranjčevića Senj 

AD/43  Donošenje Zaključka o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za 
poduzimanje svih radnji u svrhu realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava 
za projekt «Obrazovanje jednakih mogućnosti IV», Referentni broj Ugovora: 
SF.2.4.06.01.0030. 

 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise, Odbor za prosvjetu, kulturu, znanost i sport i Odbor za Proračun i financije. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 41. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje svih radnji u svrhu 

realizacije Sporazuma o realizaciji infrastrukturne komponente 2.1. i postupcima javne nabave 
roba i usluga te ustupanju javnih radova u sklopu Projekta «Hrvatska: Ususret održivom, 

pravednom i učinkovitom obrazovanju» iz Zajma Svjetske banke br. 9303-HR,  
za Osnovnu školu «Milan Sekulić» Lovinac 

 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 42. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za  poduzimanje svih radnji u svrhu 
realizacije Sporazuma o realizaciji infrastrukturne komponente 2.1. i postupcima javne nabave 

roba i usluga te ustupanju javnih radova u sklopu Projekta «Hrvatska: Ususret održivom, 
pravednom i učinkovitom obrazovanju» iz Zajma Svjetske banke br. 9303-HR,  

za Osnovnu školu S. S. Kranjčevića Senj 
 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 43. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o davanju ovlaštenja Županu Ličko-senjske županije za poduzimanje svih radnji u svrhu 
realizacije Ugovora o dodjeli bespovratnih sredstava za projekt «Obrazovanje jednakih 

mogućnosti IV», Referentni broj Ugovora: SF.2.4.06.01.0030. 
 

     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
AD/44 Donošenje Zaključka po Izvješću o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda za područje Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 

     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu je raspravljao Odbor za gospodarska pitanja. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 44. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
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Z A K L J U Č A K 
po Izvješću o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje  

Ličko-senjske županije za 2022. godinu 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/45  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnika Časlava Pejčića iz Plitvičkih Jezera 
AD/46  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», vlasnice Natalije Koprenica iz Zagreba 
AD/47  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa 

na području NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu ¾ dijela Nedjeljke Keser iz Zagreba, 
¾ dijela Olge Radović iz Petrovaradina, Republika Srbija, ¾ dijela Mire Borić iz 
Sremskog Karlovca, Republika Srbija, ¾ dijela Radojke Vukmirović iz Beograda, 
Republika Srbija, ¼ dijela Đorđa Vukmirovića iz Leštana, Republika Srbija, ¼ dijela 
Stojana Vukmirovića iz Zemun-Beograda, Republika Srbija i u vlasništvu Želimira 
Vukmirovića iz Vrhovina, zastupani po odvjetnici Morani Glowatzky Dukić iz Zagreba 

 
     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalima su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovim točkama te je otvorio raspravu po 
predmetnim točkama. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 45. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području 

NP «Plitvička jezera», vlasnika Časlava Pejčića iz Plitvičkih Jezera 

 
     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 46. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području  
NP «Plitvička jezera», vlasnice Natalije Koprenica iz Zagreba 

     Zatim je Predsjednik Skupštine dao 47. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 

 
Z A K L J U Č A K 

o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine po pravu prvokupa na području  
NP «Plitvička jezera», u suvlasništvu ¾ dijela Nedjeljke Keser iz Zagreba, ¾ dijela Olge Radović 
iz Petrovaradina, Republika Srbija, ¾ dijela Mire Borić iz Sremskog Karlovca, Republika Srbija, 

¾ dijela Radojke Vukmirović iz Beograda, Republika Srbija, ¼ dijela Đorđa Vukmirovića iz 
Leštana, Republika Srbija, ¼ dijela Stojana Vukmirovića iz Zemun-Beograda,  

Republika Srbija i u vlasništvu Želimira Vukmirovića iz Vrhovina,  
zastupani po odvjetnici Morani Glowatzky Dukić iz Zagreba 

 
     Zaključci se prilažu Zapisniku i njegov su sastavni dio. 

 
AD/48  Donošenje Zaključka o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra 

po pravu prvokupa na području k.o. Novalja 
 

     Predlagatelj materijala je Župan, a o materijalu su raspravljali Odbor za Statut, Poslovnik i 
propise i Odbor za Proračun i financije. 
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     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 48. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o neprihvaćanju ponude za prodaju nekretnine - kulturnog dobra po pravu prvokupa 

na području k.o. Novalja 
 
     Zaključak se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/49  Donošenje Odluke o izboru potpredsjednika Županijske skupštine Ličko-senjske 

županije 
 
     Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje ili najmanje 10 članova Skupštine. 

     Obrazloženje je dao I. Radošević, predsjednik Odbora za izbor i imenovanje. 

Istakao je da ova tema traje več dvije i pol godine i isto tako se i politizira. Prvi krug izbora je bio 

16. svibnja 2021. godine, drugi krug je bio 30. svibnja, 4. lipnja je bila primopredaja u Županiji, a 15, 

lipnja je bila konstituirajuća sjednica Županijske skupštine na kojoj je sukladno Poslovniku izabran 

Predsjednik Skupštine i potpredsjednik iz reda predstavničke većine. Na istoj konstituirajućoj 

sjednici  izabran je Odbor za izbor i imenovanje i Mandatno povjerenstvo. Tada je predloženo da će 

se na sljedećoj sjednici konstituirati ostala radna tijela. 

Istakao je da niti Župan, niti Predsjednik Skupštine, a niti koalicija HDZ-HSS-HSU-HBS nisu 

krivi zbog toga što su tek kasnije pristigli prijedlozi za dopunu odbora, kao i za potpredsjednika 

Skupštine iz redova oporbe. 

Na zadnjoj sjednici Skupštine dopunjeni su preostali odbori. Na istoj sjednici na temelju 

prijedloga 10 članova Skupštine za potpredsjednicu Skupštine predložena je M. Tenžera. 

T. Starčević je predložio da se ta točka skine s dnevnog reda budući se Klub HSP-a nije usuglasio 

u svezi prijedloga i ta točka je skinuta s dnevnog reda. U međuvremenu je temeljem 10 potpisa za 

potpredsjednika Skupštine predložen i B. Kostelac. 

Nakon iznijetog obrazloženja Predsjednik Skupštine je otvorio raspravu. 

U raspravi su sudjelovali D. Milinović u ime Kluba Stranke LiPO, B. Kostelac, M. Mataija, 

Predsjednik Skupštine i M. Tenžera. 

D. Milinović je u ime Kluba stranke LiPO istakao da su stvari jasne, tko podržava politički 

dokument taj je pozicija. Jedina opozicija u Skupštini je stranka LiPO. Zanima ga bi li se ova točka 

ponovno skinula s dnevnog reda da kaže da se Klub stranke LiPO nije usuglasio u svezi prijedloga. 

Za HSP-ov prijedlog su potpise dobili iz vladajuće koalicije i upitao ih je što nisu njih zvali i zašto 

se boje E. Petrya i K. Starčevića. Za M. Tenžeru su potpise dali oporbeni vijećnici, demokratski 

standard je da potpredsjednik bude iz opozicije, međutim ako B. Kostelcu to toliko znači oni će 

odustati. Bio je u sličnoj situaciji kada se oporba nije mogla dogovoriti i nije dozvolio da većina 

odlučuje tko će biti potpredsjednik iz redova oporbe. HSP nije oporba, pozicija će imati oba 

potpredsjednika Skupštine i ako im to nešto znači onda neka bude tako. Nisu imali potpredsjednika 

do sada pa ne treba ni dalje ako nemamo konsenzus.  

Ako im je to toliko bitno stranka LiPO će povući svoj prijedlog da potpredsjednik Skupštine bude 

izglasan jednoglasno. 

Predložio je da se ova točka dnevnog reda odgodi za sljedeći put da se zajedno dogovore i da 

bude jedan kandidat. 

B. Kostelac je istakao da su po Poslovniku dali potpis za M. Tenžeru i zato ne mogu dati dva 

potpisa. Osobno mu ne treba funkcija potpredsjednika Skupštine nego stanovnicima Gacke doline. 
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M. Mataija je istakao da je matematički nemoguće izabrati potpredsjednika Skupštine bez ruku 

većine te se zato i zovu manjina jer nemaju dovoljno ruku. Isto tako je jasno da tko prikupi nečije 

potpise drugi ih više ne može dobiti. 

Predsjednik Skupštine je istakao kako se svi slažu da mjesto potpredsjednika pripada oporbi. 

Zadnji put je točka skinuta s dnevnog reda kako bi došlo do dogovora između oporbe. Nije mu 

drago da se sada preglasavaju i ne želi da se misli da HDZ sa koalicijskim patrtnerima ima bilo 

kakve veze s tim. 

D. Milinović je dodao kako je evidentno da će potpredsjednik Skupštine biti B. Kostelac jer po 

njegovim riječima to treba Gackoj dolini. Da ne bi stvarali probleme M. Tenžera će odustati od 

kandidature, međutim sve ovo nije korektno. Ako B. Kostelac inzistira na tome bilo bi dobro da se 

točka skine s dnevnog reda kako M. Tenžeru ne bi doveli u situaciju da bude preglasana. Za 

sljedeću sjednicu će povući svoj prijedlog i podržati B. Kostelca. Nisu znali za to budući su 

materijale dobili na klupe. 

Predsjednik Skupštine je odredio pauzu od 5 minuta kako bi se dogovorili i istakao da se ova 

točka više neće skidati s dnevnog reda. 

M. Tenžera je nakon pauze istakla kako je rekla B. Kostelcu da je trebao reći da ima ambiciju da 

se kandidira i povukla bi svoj prijedlog. Svoj prijedlog za potpredsjednicu Skupštine povlači, a B. 

Kostelcu želi sreću i da dobro obnaša svoju funkciju. 

Nakon rasprave Predsjednik Skupštine je dao 49. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 
Županijska skupština je sa 17 glasova «za» i 5 «uzdržanih» glasova donijela 

 
O D L U K U 

o izboru potpredsjednika Županijske skupštine Ličko-senjske županije 
 
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/50 Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na 

pomorskom dobru na području Ličko-senjske županije 
 

     Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje, koji je utvrdio Prijedlog Odluke. 
     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom. 

A. R.  Stilinović, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, pomorsko dobro i promet istakla 

je da na ovu Odluku imamo amandman Župana. Nakon dodatnih konzultacija, a suprotno činjenici 

da Ministarstvo mora, koje po zakonu može i ne mora predložiti svog člana nije predložilo istog, 

imaju zakonsku mogućnost da imaju ukupno sedam članova ovoga Povjerenstva. 

Stoga će osim predloženih članova imenovati još dva stalna člana Povjerenstva i to Vicu Nekića, 

dipl.ing.elektrotehnike iz Senja i Ivana Peranića, dipl.pravnika iz Novalje. 

Predsjednik Skupštine je zatim otvorio raspravu. Rasprave nije bilo pa je dao 50. točku dnevnog 

reda zajedno sa predloženim amandmanom na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

O DL U K U 

o osnivanju i imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru 

na području Ličko-senjske županije 
 
     Odluka se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 
AD/51 Donošenje Rješenja o imenovanju ravnateljice Javne ustanove za upravljanje 

zaštićenim područjima i drugim zaštićenim dijelovima prirode na području Ličko-
senjske županije 

 
     Predlagatelj materijala je Odbor za izbor i imenovanje, koji je utvrdio Prijedlog Odluke. 
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     Članovi Skupštine su se složili s prijedlogom Predsjednika Skupštine da ne treba dodatno 
obrazloženje, budući su kroz materijale upoznati s ovom točkom te je otvorio raspravu po 
predmetnoj točki. 

      Rasprave nije bilo pa je dao 51. točku dnevnog reda na glasovanje. 
 

     Županijska skupština je jednoglasno, s 22 glasa «za» donijela 
 

R J E Š E N J E 
o imenovanju ravnateljice Javne ustanove za upravljanje zaštićenim područjima i drugim 

zaštićenim dijelovima prirode na području Ličko-senjske županije 
 
     Rješenje se prilaže Zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

     XVI. sjednica Županijske skupštine završila je s radom u 14,45 sati. 

 

 
KLASA: 024-03/23-01/29 
URBROJ: 2125-01-23-3 
Gospić, ______________ 2023. godine 
 
 
 
                 ZAPISNIK SASTAVIO 
 
                     Nikola Došen, oec. 
 
 
 
    p.o. P R O Č E L N I CA UPRAVNOG ODJELA                                           

  ZA POSLOVE ŽUPANA, ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE                             P R E D S J E D N I K 

                    TE ODNOSA S JAVNOŠĆU 
                             
                      Vesna Stručić, mag.iur.                                                                             Marijan Kustić 

                                                            


